
APs Vestre om EUs ren-energi pakke: «Det dreier seg 
om arbeidsplasser.»

Norges deltakelse i EUs kraftmarked har ingen ting med norske 
arbeidsplasser å gjøre. Tvert imot, det setter norske arbeidsplasser i fare 
gjennom å selge energien til EU istedet for å anvende den til å 
opprettholde og skape arbeidsplasser i Norge. 

Hvis man vil skape arbeidsplasser så må man selge mye mer til EU og 
kjøpe mindre fra EU.  En handelsavtale med EU er tilstrekkelig for at det 
skal fungere

AP's arbeidsplassargumentasjon holder ikke mål!


